
Aan: het presidium 

i.a.a. de leden van de raad  

 

Almere, 8 februari 2019 

 

Geacht presidium, Geachte leden van de Raad, 

Het plenaire debat van gisteravond donderdag 7 februari 2019, in de gemeenteraad van Almere 

betreffende de informatieverstrekking vanuit het college naar de gemeenteraad is voor mij 

aanleiding om mijn voorzitterschap én lidmaatschap van de volgroep Floriade met onmiddellijke 

ingang op te zeggen.  

Ik heb onvoldoende vertrouwen dat wij als raad tijdig, volledig en juist geïnformeerd worden door 

het college, op nu al twee aan de Floriade gerelateerde onderwerpen. De twijfel of alle relevante 

informatie actief en transparant wordt verstrekt maakt dat ik mijn taak als voorzitter van de 

volggroep niet langer kan vervullen. In het debat van gisteravond heeft het college mij onvoldoende 

blijk gegeven om het direct en volledig informeren van de raad na te streven en als noodzakelijk te 

beschouwen.  

Deze beslissing valt mij niet licht maar ik voel mij door de opstelling van het college hiertoe 

genoodzaakt.  

Ik verzoek  het presidium deze beslissing kenbaar te maken bij de leden van de raad.  

Met vriendelijke groet, 

Jesse Luijendijk 

Raadslid Gemeente Almere 

Partij voor de Dieren 

 


